
Beste Hugo, 

Bijgaand ons advies en opties met oog op de plasma studies die MNM vanuit Erasmus 
MC wil gaan uitvoeren, ook in de verpleeghuizen. 
We hebben contact gehad met/ zelf, met Bloedbank Sanquin, met ZonMW en met de 
CCMO. 

Daarin ook ons advies over wat VWS nu kan doen om dit mogelijk te maken. 
Een punt van discussie zal nog kunnen zijn dat graag zelf plasma ook wil inzamelen 
maar dat het advies vanuit Bloedbank Sanquin is om dat niet te doen (zij kunnen voorlopig 
opschalen en leveren). Is ook wettelijk niet zo maar mogelijk. 

We kunnen langs deze lijn met BM terugkoppelen. 
Hoor graag 

groet 

Ministerie van VWS 
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